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Editorial
L’ALCALL’ALCAL

“
“ “

molt clara és que la millor manera de solucionar els 
problemes és escoltant a la gent, i és per això que 
continuarem acostant-nos a tothom. 

VOLEM CONSTRUIR UN POBLE QUE NO DEIXI 
NINGÚ ENRERE, QUE COMPTI AMB TOTHOM. 
HO DONAREM TOT PER SALLENT, CABRIANES I 
CORNET.

Tots els nostres esforços estan destinats a 
un objectiu molt clar: projectar Sallent cap al 
futur. I això ho farem posant les persones al 
centre de les polítiques municipals, apostant 
per la transició energètica i verda, generant 
espais i activitats que serveixin a la gent i 
promocionant el nostre poble arreu del país.

Aquests primers tres mesos de legislatura hem treballat 
colze a colze tots els regidors i regidores, traçant els 
eixos principals de cada regidoria i reorganitzant les 

al món rural o als esports. I el Joan Caballero, que 

de les qüestions sobre salut del nostre municipi.

Aquest darrer trimestre hem pogut celebrar la nostra 
estimada Festa Major oferint una programació 

les persones que heu vingut a celebrar amb nosaltres 
aquests dies.

US ANIMO A CONTINUAR SORTINT ALS CARRERS 
PER GAUDIR DE LES ACTIVITATS QUE OFERIM, 
SEMPRE AMB ÀNIM DE MILLORAR PERQUÈ TOTS 
I TOTES ENS HO PUGUEM PASSAR EL MÀXIM DE 
BÉ POSSIBLE.

el Mes + gran, una programació dedicada a la nostra 
gent gran, però que vol obrir-se a tots els públics perquè 
puguem compartir experiències i passar bons moments 
plegats.

I hem continuat treballant per projectar Sallent a 

skate 
park 

esportives de manera interrompuda.

Finalment, vull posar en relleu l’inici de 
construcció de la tan esperada residència 
nova. Fa més d’una legislatura que es diu 
que aquesta ha de ser la legislatura de la 
residència. Doncs ara va de debò. Aquesta 
serà la legislatura en què la nova residència 
serà una realitat. Amb això vull agrair a totes 
les persones que durant anys han participat, 
col·laborat i han fet possible que avui les obres 
de la residència ja hagin començat.

Gràcies per tot! Ens veiem pels carrers i 
les places i, com sempre, estic a la vostra 
disposició!

Benvolgudes i benvolguts,

Aquest és el primer butlletí de la nova legislatura que tot just vam començar el juny passat. No 

i en mi mateix per tornar a estar al capdavant del nostre municipi. Vam sortir reforçats de les 
eleccions, amb més suport democràtic que mai a una sola candidatura, i això ens ha donat més 

compromís i més dedicació. Vull deixar clar que mantenim la voluntat de mà estesa a tots els 
grups polítics per poder treballar conjuntament i la voluntat de sumar conjuntament amb les 
entitats i associacions, que tant enriqueixen la nostra Vila.

“
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